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	Appointment For                                              
	MRI With Contrast
	موعد فحص 


تعليمات فحص الرنين المغناطيسي مع الصبغة الوريديةMRI (with contrast) 
· الرجاء الحضور 15 دقيقة قبل الموعد، وذلك تفادياً لإلغاء الفحص.

· الرجاء ابلاغ الاستقبال/ تقني الرنين المغناطيسي في حال:

· وجود جهاز منظم ضربات القلب، صمامات القلب الصناعية، دعامة أوعية دموية، مشبك تمدد الأوعية الدموية، المحفزات العصبية، قوقعة الأذن الصناعية، مضخة انسولين أو أي جراحة سابقة تتضمن زراعة معدن.
· وجود أجسام/شظايا معدنية أو وشم.
· إذا كنت مريض سكر وتتناول عقار الميتفورمين (جلوكوفاج/ جانوميت)، أو عند وجود حساسية أو تاريخ مرضي لأزمات الربو.
· إذا كنت سيدة في عمر الإنجاب يجب ابلاغ قسم الأشعة بموعد آخر دورة شهرية واحتمالية وجود حمل.
· يجب وجود نتيجة حديثة لتحليل وظائف الكلى، بشرط ألا تزيد مدته عن شهرين. 
· الرجاء شرب كمية كبيرة من الماء في اليوم السابق للفحص، والامتناع عن الأكل والشرب لمدة (5) ساعات قبل موعد الفحص.
· الرجاء عدم وضع مساحيق التجميل، خصوصاً الماسكرا وضلال العيون لأنها قد تحتوي على مادة الرصاص التي تؤثر على الفحص.
· الرجاء الامتناع عن عمل تحاليل مخبرية (دم، بول) في نفس يوم الفحص بعد حقنة الصبغة الوريدية لفحص الرنين المغناطيسي.
· الرجاء من المرأة المرضعة تفادي ارضاع الطفل (24) ساعة بعد اجراء فحص الرنين المغناطيسي بالصبغة الوريدية.
Preparation for MRI scan with Contrast:
· Please arrive 15 minutes before your appointment time to avoid cancellation.

· Please inform the Receptionist / Technologist if 

· You have a Cardiac Pacemaker, Prosthetic heart valves, Vascular stents, Intracranial aneurysm clips, Neuro stimulators, Cochlear implants, Insulin pump, or any previous surgery involving metallic implants.

· You have any Metallic foreign body or tattoos in your body.

· You are diabetic and on Metformin tablets (Glucophage / Janumet) or if you have any allergies or bronchial asthma. 

· You have any chance of being pregnant

· Please do not Eat or Drink for at least (5) hours before the examination.

· Please ensure you have done your kidney function test recently.

· Drink lots of water the day before your appointment and on the day of exam; stop (5) hours before the appointment time.
· Please do not use any cosmetics, especially mascara and eye shadows as it may contain metallic particles that can affect the examination.

· Please refrain from Lab tests (Blood, Urine) on the same day after your MRI contrast injection.

· If you are breastfeeding, throw away your milk for 24 hours after your MRI examination.

  

ملاحظة: إذا لم تستطع حضور هذا الموعد، الرجاء إبلاغ موظفي استقبال الأشعة قبل الموعد بيومين على ارقام الهواتف التالية: 23874381 أو 23874355 أو 23874754.
    NOTE: If you are unable to attend this appointment, please inform the Radiology reception staff 2 days before the appointment at Tel. # 23874355 or 23874381 or 238074754.

